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 " מסעי-מטות"פרשת 
 מאיר:-לא להחליף עיקר וטפל / סיון רהב

זהו אתגר לא פשוט, בפרט בחופש הגדול. למצוא את המינון הנכון. לדעת להבדיל בין המשפחה לעבודה, 
 לדים לבין הווטסאפ. בין הבית לבין החוץ, בין הי

ים  קְנֵנוּ פֹה, וְעָרִּ בְנֶה לְמִּ דְרֹות צֹאן נִּ שבט ראובן ושבט גד אומרים השבוע בפרשה למשה רבנו כך: "גִּ
לְטַפֵנוּ". שימו לב לסדר: קודם בונים גדרות לצאן, אחר כך ערים לילדים. קודם הביזנס, אחר כך המשפחה. 

ים לְטַפְכֶם, וּגְדֵרֹת לְצֹנַאֲכֶם". קודם כל תדאגו בתשובה של משה רבנו אליהם הסדר הפוך:  "בְנוּ לָכֶם עָרִּ
לילדים, אחר כך הצאן. זה כמובן לא רק סדר כרונולוגי אלא גם סדר עדיפויות, משהו שמשקף הכרעה 
ערכית. רש"י כותב על כך: "חסים היו על ממונם יותר מבניהם ובנותיהם. אמר להם משה: לא כן. עשו 

טפל". ובעצם, זה אחד הנושאים המרכזיים על סדר יומה של האנושות עד היום:  -עיקר, והטפל  -העיקר 
 השילוב, האיזון, הבדיקה התמידית האם אנחנו מחליפים בין האמצעי לבין המטרה.

 

 

 נר זיכרון

 

 ו' אב תשי"ג -ז"ל  ציפורה כ"ץ
 

 
 
 

 שהשמחה במעונם
 טוב -מזל 

      

 הנכד. ולכל המשפחה להולדת הבן,יעיש יוסי לתמיר ולרחל, לשלומית ול
 

 

 
 
 

 2580#וג מקוצר חי - מטלפון ביתי נייח )מתוך הקיבוץ( -שר"פ  מוקד
 בנייד מכל מקום בארץ ובחו"ל. 073-2341234או לטל' 

 
 

 
 
 
 
 
 

 זמני  שבת
 
 

 19:17       תדלקת נרוה

 

 19:37       מנחה וקבלת שבת 

 

 08:30        שחרית

 

 30:13        מנחה א' 

 

 18:00                 מנחה ב'

 

 20:28         השבת צאת 
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 פינת ההלכה

 

 
 

 "מה מותר ואסור ב'תשעת הימים'?..."
 

 

בהמשך למנהגי האבילות בשלושת השבועות, בהם עסקנו בשבוע שעבר, 

)תענית  "משנכנס אב ממעטים בשמחה"השבוע נעסוק במנהגי תשעת הימים. 

החל מראש חודש אב ועד תשעה באב )'תשעת הימים'( ממעטים בשמחה. ימים אלו הם ימי  .כו, ב(

לפיכך אין לקיים בהם אירועים משמחים, כדוגמת טיולים, נופש אבל  על חורבן בית המקדש, 

יש מספר דברים שנאסרו בימים אלו, כיוון שממעטים בשמחה בתשעת הימים,  ומסיבות רעים.

 כפי שנפרט בקצרה: 
 

רק בסעודה המפסקת שלפני צום תשעה  עיקר הדין,אף שמ אכילת בשר ושתיית יין: .א

 מכךלהימנע המנהג המקובל על רוב הפוסקים הוא באב אסור לאכול בשר ולשתות יין, 

יולדת )תוך שלושים יום חולה, אבל )מנהג אשכנז(.  כולל ראש חודש אבכל תשעת הימים 

בשבת חזון רשאים לאכלם.  –עילה להם מלידתה( או אשה מינקת שאכילת בשר  מו

 . שאין אבלות בשבת מפני אוכלים בשר ושותים יין ככל שבתות השנה

כך צורך חיוני. המנהג לא )סיוד וצביעה(: הדבר אסור כל זמן שאין ב שיפוץ הבית .ב

אבל אם עיכוב הכניסה יגרום  ,להיכנס לדירה חדשה, קנויה או שכורה, בתשעת הימים

 ר להיכנס.להפסד גדול, מות

אפילו כדי ו ,בשבוע שחל בו תשעה באבולגהץ חכמים אסרו לכבס  כביסה וגיהוץ: .ג

עד כמה שניתן, מסירת  לאור זאת מן הראוי למעט ולצמצם, .אחר תשעה באב ללבשם

 להקל בשעת הצורך לכבס בגדי כביסה למכבסה עד לאחר תשעה באב. עם זאת ניתן

. ואין בכיבוס למענם שום צד של שמחה ילדים, מפני שגם הם מטנפים את בגדיהם,

 . מותר להחליף את המצעים לקראת האורחים החדשים - ת הארחהיבב

איסור הרחיצה חל בתשעה באב בלבד,  עיקר הדיןאף שמ רחיצה ושחייה בבריכה: .ד

רחיצה גם בימים שלפני תשעה באב.  כיום הרגלי הניקיון והרחיצה לאסור  המנהג

צער מכך שלא התרחץ, רשאי להתרחץ בתשעת הימים  השתנו לחלוטין. כל מי שחש

אלא שיתרחץ במים פושרים, כך  )אך לא בתשעה באב עצמו( ובשבוע שחל בו תשעה באב

כל מגמתו תהיה לניקיון בלבד. הרוצה לשחות בבריכה, אם ו שלא יהנה מרחיצתו

 מי שצריך לשחות לצורךמכך אך  עאב עליו להימנהמטרה לבילוי, כבר מראש חודש 

 . רפואי, רשאי לשחות עד ערב תשעה באב

 

  .שבת שלום, הרב מיכאל
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 מועדת חינוך
 

ביום חמישי קיבלנו את פני הילדים  פתחנו את החופש הגדול בחינוך הבלתי פורמלי.
גדול ובשמחה. כמיטב המסורת הלכנו יחד  טשסיימו את הלימודים וקיבלו תעודות, עם של

הילדים שלא היו רשומים  3פש הגדול בבריכה. השנה הזמנו גם את לחגוג את פתיחת החו
שהחגיגה של כולם תהיה שלמה. כל ילד היה צריך  ,במערכת החינוך להצטרף לחגיגה

נקניקיות  ,למצוא את הפחית עם שמו במים, עשינו משחקים שונים, ולבסוף אכלנו לחמניות
 יפס, לארוחת צהרים.'וצ

 

חופשת לידה. ל - ויצאה גם היא לחופש דה בת חמודה, אור,בשעה טובה, ענבל פורשר יל
רוב נחת. בותהנה מהילדה החדשה בבריאות שלמה ו האנו מאחלים לה שתהנה מהחופש

 אנו מחכים לה שתחזור בעזרת ה', אחרי החגים.
 

וצירפנו את רחלי אוחנה שהדריכה בניר דוד, לצוות עם  בטי חזרה אלינו מחופשת לידה,
ג הצטרפה -ו. בבית הילדים של א-יחד בבית הילדים של ד שתהיינה ,ותבת השיר ,נעמה

ד -בעזרת ה' עדי תפתח את בית הילדים של ג .אלינו לקיץ עדי סולימני שהדריכה בחמדיה
 כמובילה אחרי החופש.

 

הלכנו לפתור יחד חדר בריחה מאתגר ומהנה,  .לקראת הקיץ עשינו יום כייף לכל הצוות
בעפולה, חילקתי שי, והבעתי את תודתי לצוות  "בארבו"הבשרית וסיימנו במסעדת השף 

 וכנית הקיץ המושקעת לילדים.תהמסור שעמל כל השנה והכין במרץ את 
 

 סיגל מדריכה את ילדי  .קייטנת בית הספרבהשבועות הראשונים  3-ב משתתפיםג -ילדי א
לא היו בבית מה ילדים משלוחות ושלפים שנרשמו לקייטנה אך כב שאליהם הצטרפו -א

 הילדים במשך השנה, ואלקנה בן חורין את ילדי ג' שנהנים מקבוצה קטנה ואיכותית.
 

בלילה. ובשבועיים האחרונים למתמידים עשו לילה הפוך והכינו עוגיות שאותן חילקו  ו-ילדי ד
 בילו בבית הילדים, בסחנה ובנחל הקיבוצים. 

 

שם סידרנו וניקינו כמה  ,בות בפינת חיהתחלנו בהתנד .יש תוכנית עמוסה ומגוונתלנוער 
היינו בסחנה והלכנו לאכול בחומוס אליהו.   פינת חי.ב המבקריםמקומות מחדש לרווחת 

ביום שלישי רביעי נצא כל  ראשון עד חמישי, ,ימים 3המסורתי ל השבוע אנו נצא לנופש י"ב 
צים מהעמק, נישן נאכל ונשחק עם עוד כמה קיבושם הנוער לשינה בחוץ ליד קיבוץ גשר, 

 היה לנו עוד מקום לטייל בו בעמק היפיפה.יש ,בשטח, ולמחרת בבוקר נפרוץ שביל חדש ונכשיר אותו
 

הראשון לכלל ההורים, השני להורי הילדים שעולים לכיתה א',  -ערבי הסברה  3היו לנו 
 והשלישי להורי הנוער. הסברנו את השינויים שיהיו במערכת החינוך בשנת תשע"ט. 

מגדילים  ,ו-ד, ה-ב, ג-א - ואנו פותחים זוגונים שתנה,יהמבנה של בתי הילדים בשנה הבאה 
את הצוות, ובנוסף מפחיתים את ההשתתפות הקהילה בחינוך ועל כן תהיה עלייה במחירי 

חברי  ם שלבתי הילדים והנוער, והמחיר יהיה אחיד לתושבי שלוחות ולשלפים, כאשר ילדי
ב -לילדי א 16.00בחודש יולי אנו נפתח את המערכת עד  ,נוסףקיבוץ יקבלו הנחה. בה

 ב בלבד. -ונוסיף יום שישי אחד חופשי לצוות של א
 

 . 8.7.18 - לכולם והיה רישום טוב מאוד, שהסתיים ב חילקנו חוזים
 

פעולה המחודש והטוב שיש לנו עם וועדת חינוך של שלפים, החשוב לי לציין את שיתוף 
רכת החינוך לטובת הילדים, ובתיווך להורי שלפים על השינויים וברישום בחשיבה יחד על מע

שנה הבאה. אני מאחל לנו המשך הידברות פתוחה ושיתוף פעולה פורה למען הלקראת 
 שגשוג המערכת בהמשך תוך כדי שכנות טובה.

 

 .נעשה סקר צרכנים, על מנת להמשיך להיות בקשר עם ההורים ולהבין את הצרכים בהמשך השנה
 

אם אני לא זמין בגלל  .מי שרוצה לשאול ולהתייעץ לפנות אליי בשמחהאת  אני מזמין
 עומס החופש אנא שלחו הודעה ואחזור אליכם בהקדם.

 .רכז חינוך -נאלנח -מלמד, ובטוח  ,לנו חופש שמח השיהי
 

  

 קריאת תהילים ע"י נשים
 

בבית מדרש 17:30בשעה תקיים ת  
 

 נשים מוזמנות. 
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 מהמרפאה
 

 שינויים בשעות פתיחת המרפאה השבוע:
 

 ם יום רביעי.קובמ 14.00-16.00 קבלת רופא ,(17.7)אב  'ה ,ביום שלישי
 

 לאחר בדיקות הדם. 8.30-10.00קבלת אחות  ,(19.7) אב 'ז ,ביום חמישי
 

 מנות, ידענו ימים טובים יותר...  24שבוע שעבר התקיימה תרומת דם בה נאספו ב
 את עצמכם טוב יותר לפעם הבאה, עוד חצי שנה. אז תכינו 

 ה. ילוסימצפים ליותר, במיוחד לאור הגידול באוכ

 חגית ו. - בבניין ירושלים ננוחם
 

 
 

 2018סיום עונת יצוא הגזר 
 

 בשעה טובה הסתיים אסיף הגזר בסוף יוני.
 הביקוש לגזר בכל השווקים היה גבוה והמחירים בהתאם.

לאור המחירים הגבוהים שיווקנו את מרבית התוצרת לחו"ל ומלאי הגזר לקיץ נמוך 
 מהממוצע בשנים האחרונות.

לחת העונה שותפים רבים: המגדלים, אנשי האחזקה, עובדי בתי האריזה, נותני להצ
 השירותים, המובילים, המשווקים וחברות הספנות. 

 לכולם הודנו באירוע הסיום וכמנהגנו ברכנו את העובדים המצטיינים.
לאחר מנוחה קצרה חזרו עובדי השדה לעבודה בהכנת השדות לעונה הבאה ועובדי בית 

 מכינים סחורה לשיווק בשוק המקומי.האריזה 
בהנהלה מכינים את העונה הבאה מתוך הבנה שבשנים האחרונות ענף הגזר מתאפיין 

 שנים טובות, בינוניות ולצערנו גם גרועות. - בחוסר יציבות
בימים אלו אנו מתחילים לסכם את העונה מבחינה כלכלית וכשיהיו נתונים מבוססים נעדכן 

 את הציבור.
 .ישיוסי יע

 
 

 
( 9.7שני כ"ו אב ) שהתקיימה ביום סיכום מאסיפת חברים  

 

מכיוון שלא היה קוורום. אני מודה  21:00, והתחילה בפועל בשעה 20:45האסיפה נקבעה לשעה 
חברים כאשר הקוורום הדרוש  25בזכותכם האסיפה התקיימה בהשתתפות  -לחברים שהגיעו 

הציבור ונשמח להשתתפות חברים בעצמאות . אני מזכירה שהאסיפה פתוחה לכלל 20הוא 
 כלכלית ותושבים בתהליך קליטה )פרט לסעיפים סגורים שעליהם יש פרסום מבעוד מועד(.

 

אבי, -הנציגים היוצאים: רפי בן הצעת מש"א להחלפת נציגי ציבור בהנהלה כלכלית:
  לד, יוסי קנר, שמואל ברלוביץ, קני גולדמן. נציגים חדשים לאישור האסיפה: דני מאירפ

 רותם שכטר. ההצעה התקבלה. דיווח על בחירת נציג החקלאות יימסר באסיפה הבאה.
  

הילה הציגה את  -ועדת תכנון והצעות מש"א לשינוי הרכב ועדת תכנון ולבחירת מרכז ל
                                    הסעיף. בהרכב המוצע, מצטרף נציג ועדת בטיחות, ונשאר נציג ציבור אחד.                         

 לקדנציה שניה. התקבלה. ,סנדי גולדמן ,הצעת מש"א למרכז ועדת תכנון
 

                                                   הצעת מש"א לשינוי לו"ז החלפת ממלאי תפקידים:     
 .2018תסיים את תפקידה עד סוף שנת  ,מנהלת מש"א, הילה דנינו

 .2020 בקיץיאריך את תקופת כהונתו, ויסיים  , מנהל קהילה,וסי בוריסי
 .2019יסיים את תפקידו ביוני  ,מרכז משק, יורם רותם

 .2020בר מיאריך את הקדנציה ויסיים בדצ ,יו"ר הנהלה כלכלית, ישראל מאור
 הילה הסבירה שבשינוי המוצע, שדרת הניהול תתחלף בהדרגה ויישמר רצף ידע ארגוני.

 ההצעה התקבלה.
 

 בהמשך לאישור הכללי  וולטאי בשפעה,-אישור מפורט להתקשרות להקמת מתקן פוטו
 .. ההצעה התקבלה9.5.2017שניתן באסיפה ביום 
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 משולחנה של מזכירת פנים
 

 היום, יש בשלוחות שני סוגי חברות. חבר "קלאסי" וחבר בעצמאות כלכלית.  ריענון:
כלו להצטרף למסלול חבר וטה שהגיעו בהנחת יסוד שיבנוסף, יש משפחות בתהליך קלי

  -בעצמאות כלכלית. מצד אחד, חבר בעצמאות כלכלית הוא חבר לכל דבר ועניין, ומצד שני 
חבר הקלאסי לבין החבר בעצמאות כלכלית, הבדלים בהתנהלות הכלכלית, בחובות היש בין 

ת בעצמאות כלכלית נקבע ובזכויות. מבחינת הרשויות החיצוניות אומנם מעמד של חברו
בתקנות, אולם קיימת אפשרות שרשם האגודות השיתופיות או רשויות מוסמכות אחרות יטענו 

בהקשרים שונים, כי הן אינן מכירות במעמד זה. המזכירות חושבת שלטווח ארוך לא נכון 
י לקיים חברה בה יש סוגים שונים של חברי קיבוץ. הבדלים מסוג זה יכולים לייצר ניגוד

אינטרסים וחיכוך בין החברים השונים. לאור זאת, התקבלה החלטה במזכירות לפעול לאיחוד 
 הסטטוסים, שמשמעותו קליטה לחברות מלאה בלבד. לשם כך הוקם צוות איחוד סטטוסים. 

 מה עשינו עד כה:
למעשה מדובר בחיזוק החברה והמערכת הקיבוצית, מבפנים וכלפי חוץ. ובכל זאת, יש 

תיקים לבין המשפחות הצעירות, הן החברים בעצמאות ותף בולט בין החברים הומכנה משו
כלכלית והן הזוגות שנמצאים בתחילת דרכם בשלוחות. כולם מודאגים מעצם התהליך,כולם 

 מוטרדים מההשפעה של מהלך כזה על חיי היומיום, על ההתנהלות הכלכלית ועל העתיד. 
 ,מרכז ועדת חברים ,החברים מייצגים יהודה אריאל כל הקבוצות. את ציבור ותבצוות מיוצגי
חברת ועדה. החברים בעצמאות כלכלית מיוצגים על ידי שי מועלם, והזוגות  ,ודבורה ליס

בתהליך קליטה מיוצגים על ידי יוחאי רבי. בנוסף על נציגי הציבור, חברים בצוות בעלי 
גת ציבור במזכירות, רפי אלון נצי ,מרכז משק, עידית חרובי ,התפקידים הבאים, יורם רותם

מזכירת פנים. התהליך מלווה על ידי עו"ד רז אייזן שמכיר היטב  ,ואורן גל מרכזי צמ"ד ואני
את הנושא ויש לו ניסיון מקיבוצים אחרים בתחום זה. ברור לי כמרכזת הצוות, וכך לכל חברי 

נה והוגנת שתיקח הצוות, שעל ההצעה שתובא למזכירות ובהמשך לציבור, להיות הצעה נבו
בחשבון את האינטרסים של כולנו. במתווה הראשוני הוחלט על מספר פגישות של כל הצוות, 

לבין יש פגישות הכנה בהרכב מצומצם. מצד אחד חשוב לא למהר מידי, ובכל זאת, -כאשר בין
 נכון לשלוחות לעסוק בנושא עכשיו, בצורה מושכלת ורצינית. 

 

בימים שני ושלישי השבוע התקיים בגני התערוכה  .ישבותיריד קליטה של החטיבה להתי
תה התעניינות ערה של משפחות צעירות בקליטה ייריד קליטה של החטיבה להתיישבות. הי

בקיבוץ הדתי בכלל, ובעמק שלנו בפרט. המועצה שלנו השקיעה מאמץ רב על מנת לשלב 
ביטוי ברמת ההתעניינות את הישובים עם פוטנציאל הקליטה בכנס, והדבר בהחלט בא לידי 

 של הקהל.
 

. מאז, לא נעשו 1978התקנון הקיים בשלוחות התקבל למעשה בשנת  .שינוי תקנון הקבוצה
בו שינויים משמעותיים. מבחינת רשם האגודות השיתופיות, אנו מחויבים לעדכן את התקנון 

כירות המז 2017בהתאם להחלטות שקיבלנו בנושא אורחות חיים, שיוך וקליטה. בשנת 
הקימה צוות שיטפל בשינוי התקנון, בליווי עו"ד עומר כהן. באחריות הצוות להביא למזכירות 

 הצעה מנוסחת, שתובא בהמשך לאישור האסיפה.
הצוות קיים סידרת פגישות, והגיע לנוסח מוצע של תקנון, שהועבר לתנועת הקיבוץ הדתי 

מה השבוע פגישה נוספת, בה להתייחסות. התנועה העבירה אלינו הערות מטעמה, התקיי
 הצוות גיבש עמדה לגבי ההערות, ובעתיד הקרוב צפוי שהמסמך יובא למזכירות.

חברי הצוות הם: רפי אלון, דגנית גל, אתי רביץ, מרכז משק, ומזכירת פנים. במפגש השבוע 
 השתתפה גם רותם שכטר. 

 

במכונית.  הםאלי שמגיעיםולמארחים תזכורת לבעלי המכוניות,  מכוניות, נהגים והולכי רגל
 אחרי הורדת הנוסעים והחפצים, יש להחנות את הרכב מחוץ לאזור המגורים. 

לבטיחות, ולאיכות החיים של כולנו, חשוב שנשמור על האופי הקיבוצי, בו השבילים 
 והמדשאות הם נחלתם של הולכי הרגל ולא מעוזם של המכוניות. 

 ג'ודי. -שבת שלום          

 שלום -שבת  
 חודש טוב 

 

 האוכל-שעות הארוחות בחדר
אחרי השיעור                 ליל שבת 

 דק' לאחר התפילה( 18)
 .11:30שבת צהריים 
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 והתיישבות דמוגרפית צמיחה
 להתיישבות. היריד חידש מסורת החטיבה ובחסות הירידים במרכז התיישבות', השבוע התקיים 'יריד

 נתנו,  בו דוכנים ססגוניים הקימו בארץ האזוריות המועצות שנים, ולשמחתנו רוב כשש לפני שהופסקה
שבאו לבדוק  היריד באי יבלו במשך יומיים את אלפימשלהם, וק "שולחנות" ליישוביהם להקים

אנו, בתנועה, הקמנו דוכן משלנו, הפנינו מתעניינים למועצות שנכחו  גם. אפשרויות לקליטה בפריפריה
השתתפו  לא הקיבוצים והמושבים שלא שלחו נציגים, או שהמועצות שלהם את לייצג במקום ועזרנו
 ההופעה. שלהם הפעילות יומן בתוך ביריד הנוכחות תא שילבו הפעילה המזכירות ביריד. חברי

 את וכן, הכנס באי החדשות( הרשימה את התנועה המכובדת מבחינה מספרית )יחד עם חולצות
שלנו, וחשנו תוך כדי שיח עם  הדוכן סביב שנוצרה הרבה האחרות. שמחנו בהתעניינות התנועות

המגוון הגדול באורח החיים ובאופי הייחודי לכל לנו מה "למכור", הן מבחינת  מתעניינים, שבהחלט יש
, שלוחות, רימון )בית קיבוץ, והן בפיזור הגיאוגרפי ברוב אזורי המדינה. נציגי הקיבוצים שהשתתפו

שהביעו רצון  פניות ממשפחות מחמישים למעלה יחד רשמו ,(חלקית- ב ועלומים"הנצי עין, אליהו שדה
מתוך מפה צבעונית שהכנו לקראת  למדו נוספות חותמשפ עשרות בדיקת נושא הקליטה, להמשך

 בתוך הקיים הגדול הגיוון ועל, שלנו שיתופיים ומושבים קבוצים 23 של הארצית הפריסה האירוע, על
נוספות  ממשפחות הקליטה פניות רכזי יקבלו הקרוב החודש במשך אם מופתעים נהיה לא. התנועה

 משפחות שהתעניינו בקיבוץ 20-יותר מ היומיים נרשמו גם שבמהלך לציין בקליטה. ראוי המתעניינות
 לצמיחת העם ובדרישת בקצב יעמדו המדינה שלום. נותר רק לשאת תפילה שמוסדות כרם המעורב

 ההתיישבות.
 

 אירועים קרובים
, ערב ניגון ושיח בקיבוץ עלומים ; יום חמישי, 'קפה תנועה' -( 3.9רשמו לעצמכם: יום שני, כ"ג באלול )

כנס בנושא בריאות, (, 16.10; יום שלישי ז' בחשון, ) יום הכשרה לצוותי חינוך( 11.10חשון )ר"ח 
 . כנס החינוך השנתי(, 2-3.1ט"ז בטבת )-. ימים שלישי ורביעי, ט"ורווחה וגיל שלישי

 
 
 
 
 

 חדש ספר בית
 .אליהו בשדה ד"שק בקמפוס החדש היסודי הספר בית ונבנה הולך אלה בימים

 .הם אף חינוכיים הפדגוגיים הבנייה ותהליכי בעיצומה נמצאת המבנה של סיתהפי הבנייה
' ב-ו' א לכיתות העולים התלמידים הורי עם החדש הספר בית מנהלת, ראובני לוית נפגשה השבוע

 להם וסיפרה ההורי עם היכרות ערכה החדשה המנהלת. הספר בית של הראשון המחזור יהיו אשר
 .הספר בית צוות עם המפגשים ועל, החינוכית ישתהג על ,בניהול סיונהינ על

 ומכופלות כפולות הן התחושות וכאן', א לכיתה שעולה ילד של הורים מלווים והתרגשות חששות הרבה
 ובמהלך העמק ברוח יפעל החדש הספר בית .חדשים הם המחנכות וצוות המנהלת, ספר בית גם - שכן

 .החינוכית דרכו ואת שלו הייחודיות את יחדד, והמועצה ךהחינו משרד, ההורים עם יחד, הקרובה השנה
 
 " דרך פורץ נוער"

 הכינו רבות תכניות. בעמק הנוער לבני פעילויות שלל עם החל הגדול החופש
, אזוריות פעילויות לצד בישובים מפעילויות ליהנות יוכלו ה'והחבר הנוער במחלקת
 . העמק שובייי ממגוון וערנ בני בין המפגש הוא האחרונות של המוסף כשהערך

', דרך פורץ נוער' אירועי בסדרת הראשון האירוע בהצלחה התקיים השבוע
 אור הוונו ממירב הנוער בני נפגשו שבו דרומי ונחלים ירדן ניקוז רשות עם בשיתוף

, משובח פוייקה יחד בישלו, כרותיה ערכו הם. 'נהריים חווית' התיירות אתרב
 סביב וניגנו שרו, "פוד רובין" מארגון נציג עם השראה מעוררת שיחה שמעו

 שביל על שביל קטע לפרוץ יצאו ראשון אור ועם השמים כיפת תחת ישנו, המדורה
 . תבור נחל מעל המחודש הרכבת לגשר הסמוך המעיינות עמק

 מרגש, המסכים דרך ריגושים מציע כשהעולם והווסטאפ נסטגרםיהא בעידן
 לתוך נכנסים, ומגרפות, מזמרות, טוריות מחזיקים, ושרים מדורה ביבס יושבים הנוער בני את לראות

. המעיינות עמק בשביל הרבים המטיילים ייהנו ממנו לתפארת שביל מאחוריהם ומשאירים קנים סבך
 . השביל בפריצת המשימה להשלמת הבאים המחזורים יצאו הקרובים בשבועות

 


